

## Dagsorden skolebestyrelsesmøde

Indkaldelse til møde d. 26/8-2024 klokken 17.00-20.00

Deltagere:

- Troels Lam Mathiassen (formand og mødeleder), Jonny Krogh, Lone Bilgaard (næstformand), Mette Kjølbj Severinsen (suppleant), Rene Borup Dehn (medarbejderrep.), Mads Vejen (sekretær/referent), Noline Hansen (suppleant), Rie Weinkouff, Stine Dedenroth, Tina Mørch (medarbejderrep.), Mai Birk Nielsen – referant

Fraværende: Stine Dedenroth

*Referat noteres under hvert punkt med kursiv*

Dagsordens punkt	Ansvarlig for punkt	Aftale/beslutning/ Konklusion ( <b>OBS! hvert punkt afsluttes med godkendt til referat</b> )
1. Elevrådets 10 min.	Elevråd	Første punkt på dagsorden er afhængig af om elevrådet har indhold til punkt. Hvis ikke springer vi straks til pkt. 2.  <i>Første elevrådsmøde afholdt i dag. Hans fortsætter som formand. Næstformand vælges på næste møde. Udskolingen vil gerne have sofaer ved deres fællesareal på gangen Mulighed for koldt vand (automat) Elevråd vil gerne købe bordtennisbat og sælge til eleverne med henblik på at der passes bedre på dem, pt bliver de udlånt. Ønske om net til målene på sportspladsen</i>
2. Årshjul møder skoleåret 2024/2025		Kan vi aftale mødedatoer for kommende skoleår?  <i>21/10, 25/11, 13/1, 5/3, 28/4, 2/6</i>
3. Trælegehus på Bakken		Vi har et nedrivningsklar legehus i træ som efterhånden er så råddent, slidt at det skal nedrives. Kan der nedsættes et lille udvalg (en fra skolebestyrelsen og nogle forældre) som kan fjerne huset?  <i>Der er opbakning</i>
2. Fondssøgning		Mads har haft indledende møde med Kompan, som vil lave en projektering der også tilgodeser vores udendørsarealer ned mod byen. Mads fremviser PDF, tegninger med projekt.

		<p>Hvis vi skal lykkes med at søge midler til legeplads, andre baner der udfordrer motorikken, SKAL vi indtænke hele byen.</p> <p>Kompan nævner at de netop har afleveret et større projekt i Jerslev. Kender vi nogle i Jerslev vi kan kontakte omkring dette?</p> <p>Hvis der er interesse for projektet i skolebestyrelsen, skal der laves en arbejdsgruppe som arbejder med projektet. Mads er selvskreven heri.</p> <p><i>Arbejdsgruppe: Mads, Troels, Rie og Nicoline (som spørger forældre, der har talt om lign.)</i></p> <p><i>Der er drøftelse i en lille forældregruppe om idéer til fondsøgning til noget i stil med pump track bane</i></p>
<p>3. Forældremøder</p>		<p>På forældremøderne der starter lige om lidt orienteres om bl.a.:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Slide vedr. børnesyn, som er gældende i hele kommunen præsenteres på alle årgange.</li> <li>- Skolerejse, lejrskole</li> <li>- Hjørring Dyrskue – arrangere kørsel – forældreopgave (3.-6.kl.)</li> </ul> <p>Har medlemmer fra skolebestyrelsen interesse i at deltage?</p> <p><i>Mads og Mai orienterer om ovenstående punkter. Hvor vi er i arbejdet med DMF (Den Mangfoldige folkeskole) Til fælles forældremøde informerer Troels om skolebestyrelsen og dens arbejde.</i></p>
<p>4. Nye skoreoler til Bakken, kommende indkøb af akustikpaneler</p>		<p>Der er indkøbt skoreoler til opsætning i klasselokaler på Bakken. Dertil forventes indkøb af akustikpaneler (afventer tilladelse) Kan skolebestyrelsen arrangere en eftermiddag med forældrehjælp til opgaverne? En torsdag eftermiddag fra kl. 16-20? Skolen har en grill og kunne være vært ved en sodavand – så kunne deltagerne selv medbringe pølser+brød? Hvad tænker I?</p> <p>Vi har ingen til at løse opgaverne medmindre at vi betaler os fra det...</p> <p><i>Jonny sørger for arbejdsgruppe til legehus på Bakken og skoreoler.</i></p>



5. Orientering om skoleårets opstart		Mads præsenterer og gennemgår skolens målpil 2024-2026.  - Orientering fra lærerne omkring skoleårets opstart <i>Vi er godt med i delmålene for vores målepil</i>
6. Evt	Troels/Lone	Bekymringskrivelse til udvalg.  <i>Drøftelse om besparelse på børne- ungeområdet. Der arbejdes videre med et evt. skriv.</i>
		Mette Kjølby Severinsen træder til i skolebestyrelsen, Stine fratræder

*Mads medbringer frugt og kaffe*